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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

10 Aralık 2012 tarihli yazısıdır.

Aşıkların atışmaları 

2’DE 3’TE

SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Muhtaç yaşlı ve 
sakatların aylık dağıtımına 

çare bulunamadı 

En önemli pazar olan 
Avrupa ülkeleri Çin 
pazarı haline geldi 

4’TE

4’TE

4’TE

4’TE

4’TE

Arınç, Gaziantep’teki hafta sonu 
temaslarında CHP Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu'nun katıldığı bir televizyon 
programında yaptığı konuşmaları 
değerlendirdi.

''Valla hayaldi gerçek oldu kardeşim. Nasıl 
gerçek oldu biliyor musunuz? Allah Allah, 
kurban olduğum Allah, yani birileri bana 
kızmıştı, 'Rabbim verdikçe veriyor' dediğim 
için ama ne yapayım Kılıçdaroğlu söylüyor 
bunu. Ben onun yalancısıyım. Diyor ki:'İki 
cumhurbaşkanı adayı olsa, biri Tayyip 
Erdoğan, biri Abdullah Gül olsa bizim 
oyumuz Abdullah Gül'e olur'.

İstanbul’da yaşayan 
tuzu kuruların Türkiye’den 

haberleri yok
Günlerden beri ilk kez bugün öğleye 

doğru hava açtı. Biz de günlerden beri 
yapamadığımız geleneksel turumuzu 
tamamladık.

Yolumuzu yazın asfaltladılar, arabamız 
normalden daha sık balans ayarından, 
amortisör değişiminden falan kurtuldu. 
Ancak, medeniyet denilen tek dişi kalmış 
canavar, asfaltı çok kalın döktü ve yolun 
kenarında ki tüm yabani bitkileri yok etti. 
O yabani bitki alanı benim için kaldırım 
gibiydi, arabaların gelip geçmesinden çok 
fazla etkilenmiyordum. 

Sokak ortasına serilen yaşlı ve 
sakalların burumu yürekler acısı. Aylık 
dağıtımının saat 15.45 de durduğu 
söyleniyor. 

Yaşlı ve sakatlar: “Son günlerimiz 
sokakta çile doldurmakla geçiyor”

Emekli memur, sigortalı işçi ve yaşlı 
malûl aylığı alanlar, aylıklarını bundan 
sonra kendi semtlerindeki Ziraat 
Bankası şubelerinden alacaklar. 

Sanko Holding Yönetim Kurulu 
Başkanı Abdulkadir Konukoğlu, 
Türkiye'nin tekstilde en önemli pazarı 
olan Avrupa Birliği ülkelerinin Çin'in 
pazarı haline geldiğini söylerken, 
işletmelerin kaliteye yönelmeden, 
verimliliği öğrenip, marka 
oluşturmadan üretmiş oldukları 
mal ve hizmetleri pazarlamalarının 
mümkün olamayacağını ifade etti.

Eskilerin “Barika-i hakikat müsademe-i 
efkardan çıkar” diye güzel bir sözü vardır. Anlamı 
“Fikirlerin çarpışmasından hakikat güneşi doğar.”

Bize dayatılan Türkiye’de, yeni fikirleri 
dillendirip üzerinde düşünmek bir yana, 
neredeyse, herhangi bir konuda düşünce sahibi 
olmamızı istemeyen bir düzen söz konusu. 
Eskiden de yeni fikirler “Eski köye yeni adet mi 
getiriyorsun?” mantığıyla reddedilmeye çalışılırdı. 
Özellikle muhafazakar kesim, yeniliğe büyük 
direnç gösterirdi, ama buna rağmen insanlar 
yeni fikirlerin uygulanmasıyla bir çok kolaylığa, 
yeniliğe ulaşmaktan vazgeçmezlerdi. 

Antep’teki aile hekimleri ve sağlık çalışanları 
vergide adalet eylemlerini 38 haftadan beri sürdürüyorlar

Her 5 çocuktan birinin çalıştığı ülkedeHer 5 çocuktan birinin çalıştığı ülkede
bebekler aşı olmadığı için ölüyorbebekler aşı olmadığı için ölüyor

Dr. Esra Yalçın, ‘’Sağlık 
ve ekonomi politikalarınız 
en büyük halk sağlığı 
sorunumuz haline 
geldi. Formülleriniz ve 
tercihleriniz hep bir avuç 
zenginden yana. Sağlık 
çalışanları tükeniyor, 
bebeklerimiz ölüyor; 
sadece yoğun bakımlarda 
değil, aşı olmadığı için 
de bebeklerimiz ölüyor. 
Çocuklarımız okul yerine 
işe gidiyor, beş çocuktan 
biri çalışıyor’’ ifadelerini 
kullandı.  

Vatandaşın alım gücü hiçbir 
zaman bu kadar düşmedi

Doğrudan 6 milyon dolaylı olarak ise 10 milyondan fazla insanın 
gözü kulağı asgari ücret görüşmelerinde olacak. Asgari Ücret Tespit 
Komisyonu, ilk toplantısını önümüzdeki hafta gerçekleştirecek

Doğrudan 6 milyon 
dolaylı olarak ise 10 
milyondan fazla insan 
yakından ilgilendiren 
asgari ücret zam 
pazarlığı önümüzdeki 
hafta başlayacak. 
Asgari Ücret Tespit 
Komisyonu, 5 
hükümet, 5 işveren, 
5 işçi kesimi olmak 
üzere toplamda 15 
kişiden oluşuyor. Her 
yıl olduğu gibi bu yılda 
farklı branşlarda asgari 
ücret ile çalışanlar yer 
alacak, aldıkları maaş 
ile nasıl geçindiklerini 
anlatacaklar.

Muayene, teşhis ve teravi ücretlerinin yüksek olmasının yanı sıra Yenidoğan Çetesi 
skandalının ortaya çıkmasıyla beraber vatandaş özel hastanelere gitmez oldu

Özel hastaneler önemli 
ölçüde hasta kaybı yaşıyor

Ekonomik krize bağlı olarak yaşamlarını zor idame ettiren vatandaşların, Yenidoğan Çetesi 
gibi skandallarıın ortaya çıkmasının ardından özel hastanelere ilgisinin azaldığı kaydedildi. 

Özel hastanelere 
giden yurttaş çok ciddi 

rakamlarla karşılaşıyorlar
Gaziantep-Kilis Tabip Odası Başkanı K. Doğan 

Eroğulları, ‘’Özel hastanelere giden yurttaş 
çok ciddi rakamlarla karşılaşıyor. Hastanelere 
başvuranların azalması Yenidoğan olayı ile 
ilgili olduğunu çok düşünmüyoruz. Çünkü 
özel hastanelerde birçok hekim arkadaşımız 
bilim, akıl ve vicdan ile sağlık hizmeti sunmaya 
çalışıyorlar’’ açıklamasını yaptı.  

İnsanların bir şeylerini 
satarak hastane giderlerini 
karşıladığını görüyoruz

Kamu hastanelerinde yeteri kadar sağlık 
hizmeti alamayan yurttaşların özel hastanelere 
gitmek zorunda kaldığını sözlerine ekleyen 
Eroğulları, özel hastanelerin ise pahalılığından 
dert yandı. Özel hastaneye giden yurttaşların 
sayısının azalmasının nedeni yaşanılan 
ekonomik kriz. Özel hastanelerdeki maliyetleri 
karşılamak mümkün değil. İnsanların 
bir şeylerini satarak hastane giderlerini 
karşıladığını görüyoruz’’ şeklinde konuştu. 

Antep’te protesto 
edilen senet arttı
Türkiye 

Bankalar Birliği 
Risk Merkezi 
verilerine 
göre Antep’te 
protesto edilen 
senet sayısı arttı. 
2023 yılının 10 
aylık döneminde 
4 bin 274 
senedin protesto 
edildiği şehirde 
bu sayı bu yılın 
aynı döneminde 
309 artışla 4 bin 
588’e yükseldi. 4’TEHazır giyim ve tekstil sektörü için işbirliği imkanı

4’TE

Şehitkamil İlçe Kent Konseyi kuruldu

MasaMasa başında değil, sahada olacağız
Şehitkâmil Belediye Başkanı Umut Yılmaz’ın 

sözünü verdiği Şehitkamil Kent Konsey kuruldu. 
İlk Genel Kurul’da konseyi tanıtan Yılmaz, 
“Şehitkamil Kent Konseyi, Gaziantep’te ilk ilçe kent 
konseyi olma özelliği taşıyor. Masa başında değil, 
sahada olacağız. Memleketimiz için ne yapabiliriz 
anlayışıyla yola çıktık. Burada farklı fikirlerle 
şehrimize katkı sağlamak istiyoruz. Şehrimize 
hayırlı olsun” dedi.

Sahte dolar 
nedeniyle bankalar 

ve döviz büroları 
alımları durdurdu
Türkiye'ye 600 

milyon dolar 
tutarında sahte 
50 ve 100 dolarlık 
banknotlar sokulduğu 
iddiası üzerine, 
bankalar ve döviz 
büroları alımları 
durdurdu. Sahte 
banknotları, para sayma 
makineleri ve ATM'lerin 
de ayırt edemediği 
öğrenildi. 2’DE

Ehliyet, pasaport, 
MTV, telefon 

harcı ve trafik 
cezalarına yüzde 
43,93 zam geliyor

Milyonları 
etkileyecek olan 
'yeniden değerleme 
oranı' AKP'li 
Cumhurbaşkanı 
Erdoğan'ın 
imzasıyla Resmi 
Gazete'de 
yayımlandı. Yeni 
oranla beraber 
ehliyet, pasaport, 
MTV, telefon harcı, 
trafik cezaları ve daha 
birçok kaleme zam 
gelecek. Zam oranı 
da yüzde 43,93 olarak 
belirlendi. 2’DE

GTO, dünyanın en büyük moda 
perakendecisi SHEIN’in satın alma heyetini, 
hazır giyim ve tekstil sektöründe faaliyet 
gösteren üyeleriyle bir araya getirdi.

2022 yılında Türkiye’de ofis kurarak hazır 
giyim ve tekstil ürünleri tedarikine başlayan 
SHEIN’in satın alma ekibi, gerçekleştirilen 
toplantı ardından GTO üyeleriyle B2B 
görüşmeleri gerçekleştirdi.
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Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
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HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
BOZDOĞANLAR ŞIHCAN HALK ECZANESİ

Kılıçoğlu Mah.No:40 (Yavuzlar Sağlık Ocağı.Karşısı, 
Yavuzlar Uzay Çatışı Pazar Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0505 224 03 56
BAŞAK ECZANESİ

ÇAGDAS MAH. 20 NOLU CAD. NO:36/A 60.YIL 
SAĞLIK OCAĞI KARŞISI / ŞAHİNBEY

Telefon : 03423361941
KÜBRAM ECZANESİ

Perilikaya Mahallesi, 98105 nolu Sokak No:4/E 
(ABDULKADİR YÜKSEL DEVLET HASTANESİ YANI) 

Şahinbey/Gaziantep / ŞAHİNBEY
Telefon : 05334341795

KESKİNÖZ ECZANESİ
23 Nisan mah. Üniversite bulvarı. (Özel Kemal Bayındır 

Hastanesi Yanı ) / ŞAHİNBEY
Telefon : 360 90 30
ELİF ECZANESİ

İbni Sina Mahallesi 190011 Nolu Sokak Vip Life Sitesi E 
Blok No:3EG (Şehir Hastanesi Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 225 23 25
GÖRGÜN ECZANESİ

Güneykent Mah. 102282 No.lu Sok. No:2 (Beşyüzevler 
Sağlık Ocağı Karşısı Sembol Market Yakını) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 324 24 11
ÖZGEM ECZANESİ

Yeditepe mahallesi 85280 nolu cadde Şahinbey 
ilçe sağlık müdürlüğü yani no:17/c winmar arkasi / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 503 44 00
ŞAHİNTEPE ECZANESİ

Şahintepe mah. 133374 no’lu sokak no:3A/H-3A/G 
(Karataş 2. Bölge, Ergün Elektrik arkası-Hasan Hoca 

Efendi cami karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 999 12 51

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
GAYEM ECZANESI

Medical Park Hastanesi Acil Karşısı-Primer Hastanesi 
Yanı / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 3367586

SİBEL FAKILI
Değirmiçem Mahallesi Gazi Muhtar Paşa Bulvarı 

No:43/D (ÇETİNKAYA’NIN ÇAPRAZI, HAS EKMEK 
YANI) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0530 601 34 27

ÖZGE DUACI ECZANESİ
GÜVENEVLER MAH. 38 NOLU CAD. NO:1 

(Güvenevler Uzay Çatılı Pazaryeri-Oli Center Market 
Civarı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 3210077
ATALAY ECZANESİ

Pancarlı Mahallesi 58009 Nolu Cadde No:15/A 
(Acıoğlu Et Lokantısı ilerisi Sanko Okulları Arkası) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0536 207 36 36
ATAOGLU ECZANESI

Çıksorut 29 Ekim Mh. Maaşkuyu Cd.(Fatih Camii 
Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 2252646
DOĞAN ECZANESİ (ŞEHİTKAMİL)

Pirsultan Mahallesi 59088 Nolu Sokak No:2/A( 
ŞEHİTKAMİL DEVLET HASTANESİ POLİKLİNİK 

KAPISI KARŞISI ) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 (342) 323 19 18

HACIBABA EMEK ECZANESİ
Tekel Cad. Hasırcıoğlu Mah. 13 Nolu Sok. Hasırcıoğlu 

Tıp Merkezi yanı (Hacıbaba Su Deposu Altı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 323 54 91
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

‘’Valla hayaldi gerçek oldu 
kardeşim. Nasıl gerçek oldu 
biliyor musunuz? Allah Allah, 
kurban olduğum Allah, 
yani birileri bana kızmıştı, 
‘Rabbim verdikçe veriyor’ 
dediğim için ama ne yapayım 
Kılıçdaroğlu söylüyor bunu. 
Ben onun yalancısıyım. Diyor 
ki:’İki cumhurbaşkanı adayı 
olsa, biri Tayyip Erdoğan, 
biri Abdullah Gül olsa bizim 
oyumuz Abdullah Gül’e olur’. 
Eee, bu sayın Abdullah Gül 
partinin kurucusu ve bizim 
ilk başbakanımız. Demek ki 
Rabbim, cumhurbaşkanlığında 
bile Kılıçdaroğlu’na, AK 
Parti’nin göstereceği 
adaylardan birine oy vermek 
hidayetini nasip etmiş, daha ne 
söyleyeyim.”

***
Bülent Arınç bunları 

söyledikten sonra bir de kinayeli 
mesaj göndermeyi ihmal 
etmiyor:

“Sayın Kılıçdaroğlu, 
yüzde 62 oy aldığımız, 12 
milletvekilinden 2 tanesini 
kazanabildiğiniz bir ilden size 
sesleniyoruz. Gaziantepli, 
Gaziayntaplı, Şahin Bey’in 
çocukları diyor ki, ‘Kılıçdaroğlu, 

doğru ol. Hangi sözünde 
samimisin, bize onu anlat da biz 
de senin ne yapacağını bilelim’ 
diyorlar.’’

***
Çok önemli bir mesaj teatisi!..
Kılıçdaroğlu demek istiyor 

ki, Başbakan Erdoğan’ın 
cumhurbaşkanı olabileceğini 
hiç zannetmiyorum ama aday 
olursa, karşısına da Abdullah 
Gül çıkarsa biz Gül’ü tercih 
ederiz.

Yani bir anlamda AK Parti’nin 
içine nifak sokuyor, tarafları 
birbirine düşürmek istiyor! 
Doğal bir strateji olarak kabul 
edilebilir.

***
Bülent Arınç’ta sureti haktan 

görünerek, Kılıçdaroğlu’nu hak 
yolunda doğru bir adım attığı 
için memnuniyetini bildirip 
kutlayarak sözüm ona dalga 
geçiyor!

Arınç’ın konuşmasının bana 
göre meali, meydan boş değil 
Tayyip Bey, görüyorsunuz, 
CHP’de Gül’den yana, demek 
istiyor…

***
Aşıkların atışmaları gibi, 

zevkli ve heyecanlı, herkes ne 
dendiğini anlıyor. Hayırlısı…

Aşıkların atışmaları 

10 trilyon dolar!

Aykut Tuzcu’nun 
10 Aralık 2012
tarihli yazısıdır

AK Parti’nin dış politikası çok 
sert eleştiriliyor.

CHP Genel Başkanı 
Kılıçdaroğlu bazen eleştirinin 
dozunu kaçırıyor, “Yetersiz 
dersem övmüş olurum. Suriye 
ile dalaşan, böyle bir anlamsız 
dengenin içine Türkiye'yi 
sokan bir süreci bize bela eden, 
çapsızlığı bilinen bir Dışişleri 
Bakanıyla yola çıkılırsa olacağı 
budur. Bunun bilmek için 
engin bilgiye gerek yok. Bunu 
ancak ileri derecede gerizekalı 
biri yapar" diyor!

Başbakan ve Dışişleri Bakanı 
Suriye konusunda şeffaf 
olmadıkları ve kamuoyunu 
bilgilendirmedikleri için olup 
biteni hemen herkes endişe 
ile izliyor. Bu beladan nasıl 
kurtulacağımızı, bundan 
ne yarar sağlayacağımızı, 
gerçekten birilerine taşeronluk 
mu yapıyoruz, herkes gibi ben 
de merak ediyorum.

 Bütün bunlara rağmen hiç mi 
iyi bir şey yapılmadı?

Irak Kürdistan 
Bölgesi’ne Türkiye’nin 
ihracatı, Almanya’ya olan 
ihracatımızdan sonra geliyor. 

Müteahhit hizmetleri ve o 
bölgedeki yatırımlarımızdan 
gelenler hariç. Bir veri yok ama 
hepsi birden hesaplansa IKB 
birinci sıraya yükselebilir.

Bu işten yararlananların 
başında da Gaziantep 
ekonomisi geliyor. Öyle değil 
mi?

 Ancak şu sıralar Irak’ın 
içişlerinde büyük sıkıntı ve 
huzursuzluk var. Potansiyel 
olasılık, bir Kürt-Arap 
savaşında, bizim de ekonomik 
ve politik büyük zarara 
uğrayacağımız aşikardır.

Dışişleri Bakanı Ahmet 
Davutoğlu’nun geçenlerde 
Cengiz Çandar’a yaptığı 
değerlendirmede, Bağdat-
Erbil gerginliğinin Suriye’deki 
gelişmelerden bile daha kaygı 
verici olduğunu söylemiş.

Benim kişisel 
değerlendirmem, Irak’ın 
dünyadaki en önemli ticaret 
ortaklığı yapılacak ülke 
konumunda olduğudur.

Elimdeki ‘BP Statistical 
Review of World Energy’ ile 
‘World Energy Outlook’ yıllık 
raporlarında, ki bütün dünya 

bu raporları referans alıyor, 
Irak’ın 2030 yılına kadar petrol 
gelirinin en az 10 trilyon dolar 
olacağını yazıyor.

Ne kadar üretim 
yapacaklarını yazıp bilgi 
kirliliği yaratmak istemiyorum. 
Ama bugün halen çalışır 
durumdaki kuyuların daha 
verimli çalıştırılması ile 
elde edilecek rakam bu. 
Yeni kuyular, yeni bölgeler 
saptanırsa haliyle rakam daha 
da artacaktır.

İşte bunun nedenledir ki, Irak 
için ‘Dünya ekonomisinin kilit 
ülkesi’ deniyor.

Irak’ın asıl petrol zenginliği 
ülkenin güneyinde. Yani, ülkeyi 
hep bir bütün olarak görüp, 
strateji öyle planlanmaldır.

Irak’ın neye ihtiyacı yok ki?
Bu stratejinin en önemli 

yansıması da Gaziantep 
ekonomisine olacaktır dersek, 
yanlış olmaz değil mi?

Arınç, Gaziantep’teki hafta sonu 
temaslarında CHP Genel Başkanı 
Kemal Kılıçdaroğlu’nun katıldığı 
bir televizyon programında yaptığı 
konuşmaları değerlendirdi.

Yurt dışında basılan 600 milyon 
dolar tutarında sahte 50 ve 100 
dolarlık banknotların Türkiye'de 
piyasaya sürülmeye çalışıldığı ve 
para sayma makinelerinden de 
geçebildiği iddiası, tedirginlik yarattı. 
Yaklaşık 1 buçuk aydır piyasada sahte 
50 ve 100 dolar paniği yaşandığı 
belirtiliyor. Bu banknotların yazılım 
güncellemesi yapılmayan para 
sayma makinelerinden de geçtiğinin 
anlaşılması üzerine, bankalar ve döviz 
büroları alımları durdurdu. Bazı döviz 
bürolarının ise komisyon uygulayarak 
bozdurmayı kabul ettiği iddia ediliyor.

Alanya Dövizciler Birliği Başkanı 
Turgay Kırbaş, Ortadoğu, Asya 
ve Balkanlar'da basılıp Türkiye'ye 
sokulmaya çalışılan sahte 50 dolarlık 
banknotların Alanya'da da piyasaya 
sürülmeye çalışıldığını söyledi. 
Ayrıca Ankara'da 100 dolarlık sahte 
banknotlara da rastlandığı belirtildi.

Türkiye Bankalar Birliği'nin 
(TBB) bankalara sahte 50 ve 100 
dolarlık banknotlar ile dolandırıcılık 
eyleminde bulunulduğuna dair 
uyarıda bulunduğu öğrenildi.

TV100'de konuşan Para Piyasaları 
Uzmanı İslam Memiş, ''Teknoloji ne 
kadar çok ilerlerse kalpazanların işi 

bir o kadar kolaylaşıyor. Kalpazanlar 
yapay zeka gibi modern teknolojileri 
kullanıyorlar. Artık dijital makineler 
öyle bir hale geldi ki dolandırmamanız 
imkanız'' dedi.

"50 ve 100 dolarlık banknotları 
almıyoruz"

Sözcü'den Ali Can Polat'ın haberine 
göre; Kapalıçarşı esnafından Hüseyin 
Çilrin, yaşanan tedirginliği şu sözlerle 
aktardı:

“Şu an 50 doları hiç almıyoruz. 100 
dolarda ise eski dediğimiz beyaz 100 
doları almıyoruz. Son 20 gündür, 
piyasada büyük bir sahte para stoku 
dolaşıyor. Makinelere güncelleme 
yaptık ama yine de yetmedi, yeni 
güncellemeler bekliyoruz.”

Bir diğer esnaf Mehmet T. ise, “Bu 
olay daha uzun sürecek gibi. Döviz 
alışverişi tamamen durdu çünkü adam 
500 bin dolar getiriyor. Bunun içinde 
sadece 50 ve 100’lük banknotları 
almayınca adam doğal olarak tüm 
parayı satmaktan vazgeçiyor. Çarşı 
boş herkes tedirginlikle bekliyor” diye 
konuştu.

"Birçok ile yayıldı"
Döviz bürolarının çatı 

kuruluşlarından Tüm Yetkili 
Müesseseler ve Döviz Büroları 

Derneği (TÜYEMDER) Yönetim 
Kurulu Üyesi Mustafa Ünver, konuyla 
ilgili Bankacılık Düzenleme Ve 
Denetleme Kurumu (BDDK) ve 
Hazine Bakanlığı ile görüşmede 
olduklarını söyledi. Piyasada 600 
milyon dolar tutarında bir sahte 
para olduğu duyumları aldıklarını 
söyleyen Ünver, “İstanbul ile sınırlı 
değil birçok ile yayıldı. Biz para sayma 
makinelerimizi güncelledik ama yeterli 
olmadı. Bu makineler ithal olduğu 
için güncellemeleri de yurt dışından 
bekliyoruz” dedi. 

Sahte dolar nasıl ayırt edilir?
Emniyet Genel Müdürlüğü’nden 

alınan bilgilere göre; 50 doların 
ön yüzünde bulunan portrenin 
etrafındaki üç sıradan oluşan çerçeve 
çizgilerin son sırasında ‘The United 
States Of America’ ibaresi mikro 
şekilde yazılı. 2004 baskısında ise 
banknotun ön yüzünde bulunan ABD 
Merkez Bankası mührünün sağında 
ve sol üstündeki iki adet yıldızda, 
tekrarlanarak yazılı “USA 50”, “USA 
FIFTY” ibareleri var. Bunun yanı 
sıra portedeki şahsın gömleğinin sol 
yakası üzerinde ‘The United States 
of America’ ibareleri mikro şekilde 
yazıyor. 50 dolarlık banknotların ön 
yüzünde bulunan “50” rakamına dik 
bakıldığında yeşil, açılı bakıldığında 
siyah renkte görüntü veriyor. 2004’teki 
baskıda ise “50” sayısı banknot 
yukarıya ve aşağıya doğru eğildiğinde 
bakır renginden yeşile dönüşmesiyle 
biliniyor.

Doların gerçek olduğunu anlamak 
için en garantili yöntemin, paranın 
ipi içerisindeki yazıyı kontrol etmek 
olduğu ifade ediliyor. Doları ışığa 
tutup, güvenlik şeridine bakıp; bu 
şeritte USA ve banknot tutarı yazıyor 
mu bakılmalı. Örneğin, 100 dolarlık 
bir banknotta USA HUNDRED 
yazısını paranın iki tarafında da 
görmek gerekiyor. T24

Sahte dolar nedeniyle bankalar 
ve döviz büroları alımları durdurdu

Türkiye'ye 600 milyon dolar tutarında sahte 50 ve 100 dolarlık banknotlar sokulduğu 
iddiası üzerine, bankalar ve döviz büroları alımları durdurdu. Sahte banknotları, para 
sayma makineleri ve ATM'lerin de ayırt edemediği öğrenildi.

Milyonları etkileyecek olan 'yeniden 
değerleme oranı' AKP'li Cumhurbaşkanı 
Erdoğan'ın imzasıyla Resmi Gazete'de 
yayımlandı. Yeni oranla beraber ehliyet, 
pasaport, MTV, telefon harcı, trafik cezaları 
ve daha birçok kaleme zam gelecek. Zam 
oranı da yüzde 43,93 olarak belirlendi. 

Pasaport, ehliyet, kimlik, motorlu taşıtlar 
vergisi (MTV) ve çeşitli kamu hizmetlerine 
yapılacak zam oranı yüzde 43,93 olarak 
açıklanmıştı. Yeniden Değerleme 
Oranı'nda indirim için gözler AKP'li 
Cumhurbaşkanı Erdoğan'a çevrilirken 
beklenen olmadı. Resmi Gazete'de 
yayımlanan karara göre vergi, harç ve 
cezalara 2025'te yüzde 43,93 zam kesinleşti.

Resmi Gazete'de Hazine ve Maliye 
Bakanlığı Gelir İdaresi Başkanlığı'nın 
"Vergi Usul Kanunu Genel Tebliği" 
yayımlandı. Buna göre, yeniden değerleme 
oranı 2024 yılı için yüzde 43,93 olarak 
tespit edildi.

Tebliğde, "Bilindiği üzere, 213 sayılı 
Vergi Usul Kanununun mükerrer 298 inci 
maddesinin (B) fıkrasına göre, yeniden 
değerleme oranı, yeniden değerleme 
yapılacak yılın Ekim ayında (Ekim ayı 
dâhil) bir önceki yılın aynı dönemine göre 
Türkiye İstatistik Kurumunun Yurt İçi 
Üretici Fiyat Endeksinde meydana gelen 
ortalama fiyat artış oranı olup bu oranın 
Hazine ve Maliye Bakanlığınca Resmî 
Gazete ile ilan edilmesi gerekmektedir" 
ifadeleri yer aldı.

Her yıl araç sahiplerinden alınan motorlu 
taşıtlar vergisi (MTV) yeniden değerleme 
oranında artırılıyor. Motor silindir hacmi 
1300 ve altı olan yeni araçlarda en düşük 
MTV 3.359 TL’den 4.835 TL’ye yükselecek. 
En yaygın kullanılan silindir hacmi 1301 
– 1600 arası yeni otomobillerde en düşük 
MTV de 5.851 TL’den 8.421 TL’ye çıkacak. 
Otomobillerde uygulanan muayene ücreti 
1.821 TL’den 2.621 TL’ye yükselecek.

Trafik para cezaları yeniden değerleme 
oranında artırılıyor. Cumhurbaşkanı’nın 
trafik cezalarını indirme veya artırma 
yetkisi bulunmuyor. Cumhurbaşkanı, her 
yıl yeniden değerleme oranında artırılan 
araç muayene ücretlerini ve cezalarını 5 
yılda bir yüzde 20 oranında artırmaya veya 
eksiltmeye yetkili.

Buna göre, 2025 yılında bazı trafik 
cezaları şöyle olacak:

Seyir halinde cep telefonu kullanmak, 
kırmızı ışık ihlali, muayene yaptırmamak: 
2.168 TL (1.506 TL)

Ruhsatsız araç kullanma: 9.267 TL (6.439 
TL)

Emniyet kemeri takmamak, park yasağını 
ihlal: 993 TL ( 690 TL)

Engelli otoparkını işgal: 1.986 TL (1.380 
TL)

Kış lastiği taktırmamak: 5.856 TL 
(4.069TL)

Alkollü araç kullanmak (ilk defa): 9.267 
TL (6.439 TL)

Yurt dışı çıkış harcı 12 Ağustos’tan 
itibaren 150 TL’den 500 TL’ye 
yükseltilmişti. Yeni yıldan itibaren yurt dışı 
çıkış harcı 719,65 TL’ye yükselecek.

Yurt dışından yolcu beraberi getirilen 
telefonlar için alınan harç geçen yıl 
temmuz ayında 6 bin 91 TL’den 20 bin 
TL’ye yükseltilmişti. 2024 yılında yeniden 
değerleme oranında artırıldığında ise 
31.692 TL olmuştu. 20225 yılında ise 
yurt dışından getirilen cep telefonunun 
IMEI kaydı yaptırılırken 45.614 TL harç 
ödenecek.

Otomobil, minibüs, kamyonet sürücüleri 
için kullanılan B sınıfı sürücü belgesi harcı 
3.945 TL’den 5.678 TL’ye, A sınıfı sürücü 
belgesi harcı da 1.308 TL’den 1.883 TL’ye 
yükselecek.

2025 yılı için pasaport harçları da şöyle 
olacak:

6 aya kadar: 2.359 TL (1.639 TL)
1 yıl: 3.448 TL (2.396.660 TL)
2 yıl: 5.631 TL (3.912 TL)
3 yıl: 8.000 TL (5.558 TL)
3 yıldan fazla: 11.274 TL (7.833 TL) 

cumhuriyet

Ehliyet, pasaport, MTV, telefon harcı ve 
trafik cezalarına yüzde 43,93 zam geliyor
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Emekli memur, sigortalı işçi ve yaşlı 
malûl aylığı alanlar, aylıklarını bundan 
sonra kendi semtlerindeki Ziraat Bankası 
şubelerinden alacaklar. 

Bugüne kadar aylıklarını Eyüpoğlu 
mahallesindeki Ziraat Bankası şubesinden 
alan emekli, yaşlı ve malûllerin çok 
güçlük çektiği, onları rahatlatacak çözüm 
yollarının uygulanacağı belirtiliyor.

Aybaşından bu yana 3 aylık malul aylığı 
8-12 bin lirayı almak için sokaklarda, 
kaldırım taşlarında, ya da daracık 
sokaktan geçen arabaların önünde 
bekleşen vatandaş ise feryat ediyor.

«Verdikleri para bir yaraya derman 
olmuyor. Üç kuruşu almak için onca 
eziyet çekiyoruz. Sağlam insan olsak 
neyse. Kimimizin ayağı sakat, kimimizin 
gözü görmüyor. Hasta yatağından çıkıp 

gelen bu insanlara bu çile çektirilir mi?» 
diyorlar.

Taş kalpli insanın bile yüreğini sızlatacak 
olan bu manzara gerçekten çok acı. 
Koltuk değnekli, ayakları tutmayan 70-80 
yaş arasındaki bu insanlar için mutlaka 
kısa sürede rahatlatacak çözüm yolları 
bulunması isteniyor. Bakın onlar nasıl dile 
getiriyor sıkıntılarını: 

Ayşe Kayacan: «Zaten yaşlıyız. 
Kendimizi öldü ölecek sayıyoruz. 
Son günlerimizde banka önünde çile 
doldurarak mı geçireceğiz?» 

Mustafa Dutlu (Koltuk değneklerine 
dayanmış olarak): «Daha önce iki banka 
şubesinden veriyorlardı. Şimdi onu 
da yapmıyorlar. Hiç olmazsa bayram 
üzeri bize bu iyiliği yapsalardı. 11 
gündür gelip gidiyorum. Son iki-üç 

gün artık kalabalığın azalacağı, kolayca 
aylığımı alacağımı sanarak geldim. Yok, 
görüyorsunuz işte. Millet sokaklara 
serili. Şu daracık sokaktan sık sık araba 
geçmez mi bütün cinnet getiriyor insan? 
Bazan 15.45'te aylık verme işlemini 
durduruyorlar.» 

Şikayetleri ilettiğimiz banka görevlisi 
ise şunları söylüyor: «5 bin kişiye bir şube 
aylık dağıtınca izdiham oluyor haliyle. 
Bundan sonra 5 şubeye dağıtacağız. 
Pazaryeri, Karşıyaka, Şire Hanı, 
Suburcu, Alaybey birde Merkez verecek 
maaşları. Sıkıntılar bundan sonra bir 
ölçüde azalacak. Ama yaşlıların çoğuna 
bunu anlatmak mesele. Şimdi aylıkları 
verirken söylüyoruz. Gelecek aylığını 
kendi semtinden al diyoruz, bakalım 
önümüzdeki aylar nasıl başaracağız?»

Muhtaç yaşlı ve sakatların aylık 
dağıtımına çare bulunamadı 

Sokak ortasına serilen yaşlı ve sakalların burumu yürekler acısı. Aylık dağıtımının saat 15.45 
de durduğu söyleniyor. Yaşlı ve sakatlar: “Son günlerimiz sokakta çile doldurmakla geçiyor”

Bilindiği gibi bir süre önce ANAP'Iı 
meclis üyeleri 10 Haziran pazartesi 
günkü Belediye Meclisi toplantısına 
katılmamış bu yüzden toplantı 
yapılamamış, üç gün içinde meclis 
toplantısının ne günü yapılacağının 
bildirileceği belirtilmişti. ANAP 
meclis üyelerinin Belediye Meclis 
toplantısına katılmaması siyasi 
çevrelerce, Belediye Başkan 
Vekilliğine seçilen SODEP'li Şevket 
Demircioğlu'na oy veren ANAP'lıları 

protesto şeklinde değerlendirildi. 
ANAP'lılar arasında çeşitli 
anlaşmazlıkların olduğu su yüzüne 
çıktı. 

Dlnçerci ve Taşarcı gruplarının 
bulunduğu bilinen ANAP’ta 
anlaşmazlıkların hâlâ sürdüğü 
belirtiliyor. Belediye Daimî 
Encümenliğine seçilen Dinçerci 
grubunun, Belediyede Taşarcı grubu 
saf dışı etmek için çalışmalarını 
sürdürdüğü öğrenildi.

Buna göre meclisin cuma günkü 
oturumun da bütçe, tarife, imar 
komisyonlarına seçilecek üyeler için 
gruplar arasında yoğun çekişmeler 
olduğu belirtiliyor. Belediye Meclisi 
üyesi Coşkun Ünverdi «Çekişmeler 
hâlâ devam ediyor. ANAP'lılar hâlâ 
bir anlaşma sağlayamadı. Bir önceki 
meclis toplantısını da kasıtlı olarak 
bırakmıştık. Şimdiye kadar Taşarcı 
grubundan kimse ile görüşmedik» 
dedi.

Bakancılar-Taşarcılar’ı tasfiye etmeye çalışıyor
Belediye Meclisi 14 Haziran Cuma günü saat 14.00 te toplanacak. 

Gazetemizde uzun bir süreden beri çeşitli 
kesimlerden vatandaşlarla yaptığımız 
röportajlar yayınlanıyor. Bu röportajlarımızda 
normal vatandaş ve işadamlarımızın içinde 
bulunduğumuz sosyo-ekonomik koşullar 
hakkındaki görüşleri yer aldı. Amacımız her 
kesimden insanlarımızın görüşlerini aktarmak, 
sorunlarını yansıtmak olduğu için, bu serimize 
bir de Türk-İş ve Hak-İş' e bağlı bazı işçi 
sendikalarının yöneticilerinin görüşlerini 
eklemek istedik. 

Sendika yöneticilerine, sendikaların şu andaki 
durumlarını nasıl değerlendirdiklerini ve 
işçilerinin sorunlarını sorduk.

İlk görüştüğümüz sendika yöneticisi kısa adı 
Öz İplik-İş olan tüm Dokuma, İplik, Trikotaj ve 
Giyim Sanayi İşçileri Sendikası Genel Başkanı 
Mehmet Er oldu. Mehmet Er ile sendikal 
çalışmalar için şehrimize geldiği günlerde 
konuşma imkanı bulduk. 

Öz İplik -İş 1978 yılında yüzde 10 barajı 
aşarak kurulmuş Türkiye çapında 18 teşkilatı ve 
35 bine yakın üyesi olan bir sendika. Sendikanın 
Gaziantep'teki üye sayısı ise 4 bin civarında. 
Aynı iş kolunda 6 sendika daha bulunuyor. 
Genel Başkan Mehmet Er, «Bu iş kolunda 
Türkiye'de ilk defa grevi biz başlattık» diyor.

-Sendikaların şu andaki durumlarını nasıl 
değerlendiriyorsunuz?

-Yasal sıkıntılardan doğan bir darboğaz 
mevcut. Toplu sözleşmenin müeyyidesi olan 
grev hakkı oldukça kısıtlanmış durumda, 
işçinin sendika seçme özgürlüğü tehdit altında. 
Sendika kurma özgürlüğü kısıtlanmış.

 -Sizce bu konuda neler yapılması gerekir? 
-Demokrasiye geçiş süreci hız kazanırken, 

olağanüstü şartların atmosferine, hazırlanan ve 
bugün uygulamada tıkanıklıklara neden olan, 
çalışma hayatıyla ilgili yasaların demokratik 
toplumlara yaraşan bir şekilde, yeniden 

düzenlenmesi kaçınılmazdır. 
-Türk-İş’in işçi hakları konusunda tutumunu 

nasıl değerlendiriyorsunuz?
*Türk-İş’in yasalarla ilgili talepleri, mevcut 

sendikaların tekelleşmesini ve sendikaların 
hareket alanının daha da daraltılmasını 
amaçlamaktadır. 

-Sendikanız Türk İş'e bağlı değil mi? 
-Hayır 
-İşçilerinizin başlıca sorunları nelerdir?
-Emek, sermaye gibi depo edilemiyor. İşten 

çıkarılan bir işçi emeğini sonra kullanmak 
için saklayamaz. İşsizliğin hüküm sürdüğü bir 
toplumda, çalışan insanın da ekonomik yönden 
mutlu olması mümkün değildir.

-Sizce sendikaların en önemli görevleri neler 
olmalıdır?

-Biz sendikaları toplu iş sözleşmesi yapan 
kuruluşlar veya hayır kurumlan olarak 
düşünmüyoruz. Sendikaları çalışan üyelerinin 
her şeyden önce ekonomik, sosyal, kültürel ve 
eğitim ihtiyacının seviyesinin yükseltilmesi 
için, katkıda bulunması gerekli ve zorunlu 
olan teşkilatlar olarak kabul ediyoruz. 
Bugün sendikaların öncülüğünde tüketim 
kooperatifleri kurulabilmelidir. Sendikalar da bu 
kooperatiflere gereken yardımı yapabilmelidir.

-Bu koşullarda grev hakkının kullanılması 
mümkün müdür? 

-Türkiye'de bu iş kolunda ilk grevi biz 
İstanbul'da başlattık. Ancak yasal eksiklikler 
ve uzun formaliteler var. Grev yaparken süreyi 
milimle ölçüyoruz. Süre bir şaştı mı, grev oldu 
yasa dışı, grev ve sendika yöneticisi ceza evinde.

-Bir işçinin normal bir yaşam sürebilmesi 
için alması gereken net asgari ücret ne kadar 
olmalıdır?

-Net olarak 60 bin lira almaları gerekir bu 
ekonomik koşullarda.

-Teşekkür ederiz.

Sendikacılar konuştu; 
İşçinin sendika kurma 

özgürlüğü tehdit altında
Er, toplu sözleşmenin müeyyidesi olan 

grev hakkının da oldukça kısıtlanmış olduğunu iddia ediyor.

Ne üretirsem satarım 
devri geride kaldı 

Artık, ne üretirsem satarım 
döneminin geride kaldığına dikkat 
çeken Konukoğlu, şöyle konuştu: 
"Bu anlayışla kurulan işletmelerin 
özellikle dünya ekonomilerini 
tehdit eden Çin istilası sonrasında 
ayakta kalması mümkün değildir. 
Tekstil sektöründen örnek vermek 
gerekirse, Türkiye'nin bu alandaki 
en önemli pazarı olan AB ülkeleri, 
özellikle moda ve marka içermeyen, 
kaliteden yoksun ürünlerde tamamen 
Çin'in pazarı haline geldi. Türkiye 
AB ve diğer ülke pazarlarına ancak 
marka, moda ve kalite içeren 
ürünleri ile girebilir. Bu noktada, 
girdi maliyetlerindeki sıkıntımıza da 
değinmek istiyorum. Uzakdoğu'da 
20-30 dolar olan işçi maliyetleri bizde 
900 doları buluyor. Ayrıca, dolar 
değerinin altında ve enerjiyi de rakip 
ülkelerin yaklaşık iki katı bedelden 
kullanıyoruz. Rekabet etme şansımız 
yok. İşte bunun için moda ve markaya 
yönelmek zorundayız." 

Girdi maliyetlerinin yüksekliği 
nedeniyle pazarları tek tek 

kaybediyoruz 
Türkiye'nin, başta AB ülkeleri 

olmak üzere, dünyadaki 
pazarlarını kaybetmeden önlem 
almasının gerekli olduğuna işaret 
eden Konukoğlu, "Pazarı, yani 
müşteriyi bir kez kaybettik mi 
yeniden toparlamak çok zor olur. 
Türkiye'de kalite çok yüksek. 
Ama her şey kalite demek değil ve 
girdi maliyetlerindeki yükseklik 
nedeniyle pazarları yavaş yavaş 
kaybetmeye başladık diye konuştu. 
Konukoğlu, tekstilde sermayelerin 
daha yeni büyümeye başladığını 
kaydederek, markalaşmak için 
üretimde verimlilik ve kalitenin 
arttırılıp, yüksek bedeller 
ödenmesinin gerekli olduğunu 
anlattı. 

Belli başlı ülkelerde 
büyük mağazalar 

açmak gerekir
Markalaşmanın bedelinin çok 

yüksek olduğunu ve sadece reklam 
ile bunun gerçekleştirilemeyeceğini 
dile getiren Konukoğlu, "Herkes 
markalaşma diyor ama bunun 
yolları nelerdir? Önce belli başlı 
ülkelerin belli şehirlerinde en az 
beş mağaza açmanız ve büyük 
reklamlara girmeniz lazım. Bunun 
maliyeti de ortalama 100 milyon 

dolar civarında. Parayı kazanmadan 
harcayacaksın, sonra işine 
bakacaksın. Bunu küçük firmalar 
yapamıyor, yapamazlar da. Çünkü 
kolay değil. Evvela mağazalarımız 
oluşacak, sonra reklam işine 
gireceksiniz ve markalaşacaksınız" 
dedi. 

Markalaşmanın 
bir bedeli var 

Tekstilde, markalaşmanın 15 
sene içerisinde oluşabileceğini 
dile getiren Konukoğlu, şöyle 
devam etti: "Türkiye'nin şu anda 
yaptığı şey, A firması getiriyor şu 
modelden şunu yapacaksın. Eğer, 
A firmasından iş gelirse tekstil ve 
konfeksiyon çalışıyor gelmezse o 
ay iş kötü. Koleksiyonunuzu yapıp, 
benim koleksiyonum bu, bunun 
dışına çıkmam diyerek çalışan 
konfeksiyoncu hemen hemen 
hiç yok. Zaten başka çaresi yok. 
Ama son 10 yıldır Türkiye'deki 
konfeksiyon terzileri ve çizimler, 
modacılar belli bir noktaya gelmeye 
başladılar. 15 sene içerisinde 
o söylenen markalar oluşacak. 
Çünkü herkesin aklında bu var. 
Markalaşmanın bir bedeli var. Bu 
bedeli de aslında biraz devletin 
takviye etmesi lazım."

En önemli pazar olan Avrupa 
ülkeleri Çin pazarı haline geldi 

Sanko Holding Yönetim Kurulu Başkanı Abdulkadir Konukoğlu, Türkiye'nin tekstilde 
en önemli pazarı olan Avrupa Birliği ülkelerinin Çin'in pazarı haline geldiğini söylerken, 
işletmelerin kaliteye yönelmeden, verimliliği öğrenip, marka oluşturmadan üretmiş 
oldukları mal ve hizmetleri pazarlamalarının mümkün olamayacağını ifade etti.

Özdil, "Verimlilik, İşletmelerde Maliyet 
Analizlerinin Verimlilik Üzerine Etkisi" 
konulu toplantıda yaptığı konuşmada, 
son yıllarda dünyada meydana gelen 
küreselleşme akımının en önemli 
ekonomik etkisinin rekabet olduğunu 
belirtti. 

Kar oranlarının giderek azaldığı, buna 
karşılık tüketici beklentilerinin sürekli 
arttığı günümüzde, üretim yapmanın 
oldukça zorlaştığını ifade eden Özdil, 
şöyle konuştu: "Bugün firmalarımız, 
acımasız rekabetten korunmak ve imal 
ettikleri ürünlerini başarıyla satabilmek 
için, öncelikli olarak verimlilik ilkelerini 
işletmelerinde mutlaka hayata geçirmelidir. 
Verimlilik kavramı, günümüz işletme 
yönetiminde en önemli değerlerinden biri 
haline geldi. Üretim aşamasındaki verim, 
en az fire vererek en kısa sürede ürünü 
daha da kaliteli bir şekilde imal etmek 
olarak tanımlanıyor. Ancak günümüzde 
buna bir de çevreye ve doğaya en az zararı 
vererek üretim yapmak eklendi." 

Özdil, verimlilik kavramını işletmelerinde 

hayata geçiren işadamlarının, üretim ve 
satışta başarı kazanacağını vurgulayarak, 
"Şuna inanıyoruz ki işletmelerinde 
verimlilik kavramını esas almayan 
işadamları, önemli miktarda zaman 
ve para kaybına uğradıktan sonra bu 
konunun önemini kavrayacaklardır" dedi. 

Milli Prodüktivite Merkezi Güneydoğu 
Anadolu Bölge Müdür Vekili Hatice 
Eksen ise verimliliğin günümüzde 
kalkınmanın, kalkınmış ülke ya 
da toplum olmanın vazgeçilmez 
ölçütlerinden biri olarak kabul 
edildiğini söyledi. Verimlilik artışının 
milli gelirin artmasını da beraberinde 
getireceğini ifade eden Eksen. "Verimlik 
sadece toplumun belirli bir kesimini 
ilgilendirmiyor. Toplumun her kesiminin 
verimlilik bilinciyle hareket etmesi 
gerekir" diye konuştu. 

Gaziantep Üniversitesi İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesi İşletme Fakültesi 
Öğretim Üyesi Yrd. Doç. Dr. Mehmet 
Civan da toplantıda maliyet analizleri ve 
verimlilik konusunda bilgi verdi.

Rekabet için verimlilik ilkesi hayata geçirilmeli 
Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkan Vekili Ünal Özdil, firmaların 

acımasız rekabetten korunmak için öncelikli olarak verimlilik 
ilkelerini işletmelerinde mutlaka hayata geçirmesi gerektiğini söyledi. 

Sanayi Odası Başkanı Nejat Koçer, 
KOBİ'leri, TOBB- Halkbank işbirliğiyle 
kullandırılan düşük faizli kredi 
olanağından yararlanmaya çağırdı. 

Koçer, TOBB ile Halkbank arasında 
geçen hafta imzalanan kredi protokolü 
çerçevesinde, KOBİ'lere yönelik 
son derece avantajlı kredi imkanları 
sağlandığını belirtti. TOBB'un geçen 
yıl olduğu gibi bu yıl da reel sektörü 
desteklemek amacıyla, Halk Bankası 

ile birlikte ekonominin temel direği 
olan KOBİ ile ticari nitelikli firmalara 
yönelik yeni bir finansman, imkanı 
paketi hazırladığını ifade eden Koçer, 
şu bilgilere yer verdi: “Buna göre 
TOBB, Halk Bankası’na aktaracağı 100 
milyon YTL (100 trilyon lira) tutarında 
kaynakla Halkbank’ın KOBİ’ler ve ticari 
nitelikli firmalara yönelik olarak, düşük 
faizle 1 yıla kadar vadeli işletme kredisi 
kullandırmasını sağlayacak.

KOBİ'ler düşük faizli kredi olanağından yararlanmalı 
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İstanbul’da yaşayan 
tuzu kuruların Türkiye’den 

haberleri yok

Günlerden beri ilk kez bugün öğleye 
doğru hava açtı. Biz de günlerden beri 
yapamadığımız geleneksel turumuzu 
tamamladık.

Yolumuzu yazın asfaltladılar, 
arabamız normalden daha sık balans 
ayarından, amortisör değişiminden 
falan kurtuldu. Ancak, medeniyet 
denilen tek dişi kalmış canavar, asfaltı 
çok kalın döktü ve yolun kenarında ki 
tüm yabani bitkileri yok etti. O yabani 
bitki alanı benim için kaldırım gibiydi, 
arabaların gelip geçmesinden çok 
fazla etkilenmiyordum. Şimdi asfalt 
yolun kenarından yürümek zorunda 
kalıyorum, trafik levhaları olmasına 
rağmen sürücüler çok hızlı kullanıyorlar, 
yürürken tedirgin oluyorum. Hatta araç 
görünce durup bekliyorum, geçtikten 
sonra yeniden yürümeye başlıyorum.

Bizim siteden çıkıyorum, yoldan 
yürüyüp, başka bir siteye girip, 
merdivenden sahile inip, plajdan 
bizim siteye dönmüş oluyorum. Diğer 
site, çok gelişmiş bir güvenlik sistemi 
koymuş kapısına. Site kapısı sakinlerin 
cep telefonlarında ki şifrelerle açılıyor. 
O nedenle benim ya kapının önünde 
çıkacak/girecek bir araba beklemem, 
ya da site sakinlerinden birisine telefon 
edip, açmalarını rica etmem gerekiyor. 

Ben, uzun yıllardan beri sosyal 
alanda çalışırım. Bu konuda pek ilginç 
anılarım da vardır. Benim yetiştiğim 
Antep’te annem, babam ve onların 
arkadaşlarından öğrenmiş olmalıyım. 
İyi ki öğrenmişim, bir başkasına 
yardım etmek beni çok mutlu ediyor 
ve hatta besliyor. Gel gelelim bugünün 
toplumunu oluşturan bireyler bu 
işlerden oldukça uzak. Onlara göre, “Bir 
kişi, bir diğerine gönüllü olarak neden 
yardım etsin ki?” Yapılan işin mutlaka 
maddi bir karşılığı olmalı, yoksa 
yapılmamalı.

Mandalina satılsın diye Sevgili Rakela 
Altıntaş Çakon paylaşımımı Women’s 
Kulüp’e koydu, sağ olsun. Ben de 
görünce sevindim, altına yorum yazdım. 
Derken bir hanım, “Sattığı mandalinayı 
kendisi bile tatmamış” şeklinde 
bir yorum yazmış. Doğru, henüz 
tadamadım, hava yağmurluydu hasat 
yapamadılar. Hatta, parasını ödediğim 
halde mandalinamı alamayacağım, zira 
yarın kontroller için Adana’ya gitmek 
zorundayız, ancak döndükten sonra 
kendim gidip alacağım, ancak haftaya 
tadacağım.

Bir başka hanım da “Hatay toprağı 
asbest ve diğer kimyasallar içerebilir 
dikkat” demiş. Ben de “ciddi bir iddiada 
bulunuyorsunuz elinizde böyle bir kanıt 
varsa açıklayın” dedim. Bu arada ben 
bir kaç ay evvel, yine tarım nedeniyle 
Arsuz’da yapılan toprak analizine 
bakmıştım, asbest veya kimyasal madde 
olmadığını görmüştüm.

Depremle yerle bir olmuş bir vilayet 
burası… Halen konteynerlerde yaşayan 
dolu insan var. Konteyner minnacık 
bir oda… yazın içi 50-55 derece 
olabiliyor. Kışın da soğuk oluyor. 
Orada yaşayan insanlar hava yağmurlu 
değilse zamanlarını konteynerin dışında 
geçirmeye çalışıyorlar, ev değil orası, 
bir oda çünkü… Yağmur yağınca 
konteynerlerin çoğu akıyor. Yazın 
su sıkıntısı oluyor, suları kesiliyor. 
Konteynerde yaşamak bir ıstırap… 

Depremde hasar gören evler de ayrı 
konu… “ağır hasar”, “orta hasar” “hafif 
hasar” raporları ehil kişiler tarafından 
verilmedi. Torpili olan ağır hasarlı 
binasını kurtardı, olmayanın hafif 
hasarlı binası yıkıldı. Durum bu kadar 
kötüyken, şurada ilaçsız tarım yapmak 
için çaba harcayan çiftçiler var, adam 
malını kabzımala vermek zorunda 
kalmasın biz de ilaçsız meyve yiyelim 
diye çabalıyorum. 

İstanbul’da yaşayan tuzu kuruların 
Türkiye’den haberleri yok. Yoksulluğun, 
açlığın, eğitimsizliğin, adaletsizliğin, 
eşitsizliğin, evsizliğin, işsizliğin hangi 
seviyede olduğu konusunda minnacık 
bir fikir sahibi değiller. Yıllar evvel, 
İstanbul’da katıldığım bazı sivil toplum 
örgütü toplantılarında görmüştüm 
bunu. Bir kaç söz söyleyerek anlatmaya 
çalıştım, üzerime yürüdüler. Sonra 
da katılmadım o toplantılara, öyle ya 
keyiflerini bozuyordum. İnsanlar gerçeği 
bilmek istemiyorlar, gerçek tarihi bilmek 
istemedikleri gibi…

Eskilerin “Barika-i hakikat müsademe-i 
efkardan çıkar” diye güzel bir sözü vardır. 
Anlamı “Fikirlerin çarpışmasından hakikat 
güneşi doğar.”

Bize dayatılan Türkiye’de, yeni fikirleri 
dillendirip üzerinde düşünmek bir yana, 
neredeyse, herhangi bir konuda düşünce 
sahibi olmamızı istemeyen bir düzen söz 
konusu. Eskiden de yeni fikirler “Eski köye 
yeni adet mi getiriyorsun?” mantığıyla 
reddedilmeye çalışılırdı. Özellikle 
muhafazakar kesim, yeniliğe büyük direnç 
gösterirdi, ama buna rağmen insanlar yeni 
fikirlerin uygulanmasıyla bir çok kolaylığa, 
yeniliğe ulaşmaktan vazgeçmezlerdi. 

Farklı görüşlerin ve düşüncelerin 
karşılıklı etkileşiminden daha derin bir 
gerçeğin ortaya çıkabileceği fikrinden 
neden korkulduğunu anlamak güç. 
Fikirlerin çarpışması, her iki tarafın 
da daha geniş bir perspektife sahip 
olmasını ve bu süreçten doğruya, hakikate 
yaklaşılmasını sağlar. Tıpkı bir çatışma veya 
tartışmanın sonunda daha net bir anlayışın 
doğması gibi, zıt düşünceler arasında 
sağlıklı bir diyalog hakikate giden yolu 
aydınlatır. 

Eğitimli insanlar sürekli yeni fikirlere 
açıktırlar. Yenilenmeyi isterler, yeni 
öneriler, farklı bakış açıları onları 
ürkütmez, aksine mutlu eder. Alışılmış 
adetleri değiştirmemekte ısrarcı olmazlar. 
Değişimin, uygar bir toplumun olmazsa 
olmazı olduğunu bilir, direnmezler. 

Değişim ve uygarlık seviyesi arasında 
güçlü bir ilişki vardır. Uygarlık; toplumsal, 
kültürel ve teknolojik alandaki ilerlemeyi 
ve gelişmeyi ifade ederken, değişim, bu 
ilerlemenin itici gücüdür. Toplumlar 
zamanla gelişir, çünkü insanlar yeni fikirler 
keşfeder, teknolojik yenilikler yapar ve 
sosyal yapıları yeniden şekillendirirler. 
Bu süreçteki değişimler, bir uygarlığın 
seviyesini belirler.

Değişim, başlangıçta bazen zorluklar veya 
karşıtlıklar yaratabilir, ancak uzun vadede 
toplumu daha ileriye taşır. Örneğin, sanayi 
devrimi, insanlık tarihindeki büyük bir 
değişim dalgasıydı ve toplumsal yapıyı, 
ekonomik ilişkileri ve yaşam biçimlerini 
radikal bir şekilde dönüştürdü. Bugün de 
dijital devrim gibi hızlı değişimler, yeni bir 
uygarlık anlayışını şekillendiriyor.

Değişime ne kadar açık ve uyum sağlama 
yeteneği yüksekse, bir toplum, o kadar 
hızlı ve sürdürülebilir bir şekilde uygarlık 
seviyesini yükseltebilir. Aynı zamanda, 
değişimle birlikte gelen değerlerin, ahlaki 
anlayışların ve bilimselliğin de toplumsal 
gelişmede önemli bir rolü vardır. Bu 
anlamda, uygarlık seviyesinin yükselmesi 
yalnızca teknolojik ya da ekonomik 
değil, kültürel ve etik değişimlerle de 
bağlantılıdır.

Yeni fikirlere açık olmak, kişisel gelişim 
ve toplumsal ilerleme için son derece 
önemlidir. Farklı bakış açılarına ve 
düşüncelere kulak vermek, insanın hem 
kendisini hem de çevresindeki dünyayı 
daha derinlemesine anlamasına yardımcı 
olur. Bu açıklık, sadece bilgi edinmeyi 
değil, aynı zamanda empati ve esneklik 
geliştirmeyi de sağlar. 

Yeni fikirlere açık olmak, aynı zamanda 
eleştirel düşünmeyi de gerektirir; her yeni 
fikir doğru veya uygulanabilir olmayabilir, 
ancak doğru bir değerlendirme süreciyle 
seçilmesi gerekenler ayırt edilebilir. 

Yeni fikirlere açık olmak, değişime uyum 
sağlamak ve daha geniş bir vizyona sahip 
olmak anlamına gelir.

Korkmayın efendiler, “Barika-i hakikat 
müsademe-i efkardan çıkar.”

Şehir hastanelerinin 
müteahhitlerine ayrılan bütçe 

aşı almaya neden yetmiyor?
‘Hazine ve Maliye Bakanı ise 

milyonlarca lira kazanıp vergi 
vermeyenler olduğunu söylüyor’ 
diyen Yalçın, bu kişilerden vergi 
alınmadığını, vergide adaleti 
sağlama sözü verilmesine rağmen 
yeni vergilerin icat etmekten 
geri durmadıklarının altını çizdi. 
‘’Yüksek enflasyona rağmen 
asgari ücrete ara zam yapılmıyor, 
bütçe görüşmelerinde krizin yükü 
sabit gelirlilerin ve yoksul halkın 
sırtına atılmaya çalışılıyor. 18 şehir 
hastanesi, Sağlık Bakanlığı'nın 
bütçesinin yüzde 10'unu tüketiyor. 
Aylardır bizden aldığınız vergileri 
bize harcamanızı talep ediyoruz. 
Şehir hastanelerinin müteahhitlerine 
ayrılan bütçe, aşı almaya neden 
yetmiyor?’’ sorusunu sordu. 

İstanbul’da yenidoğanlar 
ölürken bu denetimleri 

neden yapamadınız?
Yalçın, ‘’Aile hekimlerine bir 

‘Eziyet yönetmeliği’ çıkardınız. Aile 
hekimliğine ayırdığınız bütçeyi 
keserek daha çok çalıştırmanın 
formülünü arıyorsunuz. Bu 
formülleri şehir hastaneleri için 
neden yapamıyorsunuz? 5-6-7 
Kasım’da üç gün iş bıraktık. Sadece 
İstanbul’da 6 bine yakın denetim 
yapıldı. Sekiz yıl il sağlık müdürlüğü 
yaptığınız İstanbul’da yenidoğanlar 
ölürken bu denetimleri neden 
yapamadınız?’’ dedi. 

Ekonomik kriz altında 
ezilen insanlar hayata 
tutunmaya çalışıyorlar

Ekonomik kriz altında ezilen 
insanlar hayata tutunmaya 
çalıştıklarını kaydeden Yalçın, ‘’Her 
gün çocuğuna ateş düşürücü almak 
için para denkleştirmeye çalışan 
insanlarla karşılaşıyoruz. Sağlık 
Bakanı ise “Ateş düşürücü reçetesi 
yazmayın, ücretinizi keseriz” diyor. 

Siz kimin reçetesine, ne amaçla 
karışıyorsunuz? Bu ilaçların cepten 
ödenmesini mi istiyorsunuz? ‘Bir 
de eczane zincirleri kuralım’ mı 
diyorsunuz?’’ şeklinde konuştu. 

Açlık sınırı altında maaşa 
mahkum olmayacağımız bir 

ücretlendirme istiyoruz
Toplanan vergiler ile okul, 

kreş ve aile sağlığı merkezi 
yapılmasını isteyen Dr. Yalçın, 
‘’Bizden topladığınız vergileri 
bizim refahımız için harcamanızı 
istiyoruz. Yoksulluk sınırının 
üstünde bir gelir ve emeklilikte 
açlık sınırı altında maaşa mahkum 
olmayacağımız bir ücretlendirme 
talep ediyoruz. Artan vergi dilimleri 
nedeniyle her ay maaşımızın 
azalmasını istemiyoruz. Sabit 
gelirlilerden yüzde 35’e varan vergi 
kesintileri yerine en fazla yüzde 
15'e sabitlenmiş vergi kesintisi talep 
istiyoruz’’ açıklamasını yaptı. Haber 
Merkezi 

Her 5 çocuktan birinin çalıştığı ülkede bebekler aşı olmadığı için ölüyor

Bir senedir asgari ücrete zam yok
ama enflasyon yükseliyor

Türk İş Konfederasyonu Gaziantep 
İl Temsilcisi Mehmet Akif Sarıca, 
‘’2024 yılı milyonlarca insan 
açısından hiç olmadığı kadar zorlu 
geçti. Vatandaşın alım gücü hiçbir 
zaman bu yıl ki gibi düşmedi. 
Enflasyonun yükselmesini her zaman 
asgari ücrete bağladılar. Ancak bir 
senedir asgari ücrete zam gelmiyor 
ama enflasyon yükselmeye devam 
ediyor. O nedenle asgari ücret 
insanların, insanca yaşayabileceği bir 
seviyeye çıkartılmalı’’ dedi. 

Asgari ücret artık genel bir
ücrete dönüşmüş durumda

Asgari ücretin en düşük ücret 

olduğunu kaydeden Sarıca, 
‘’Ülkemizde asgari ücret doğrudan 
6 milyon dolaylı olarak ise 10 
milyondan fazla insanı yakından 
ilgilendiriyor. Dünya genelinde ki 
ülkelere bakıldığında asgari ücret 
ile çalışanların oranı yüzde 5’i 
geçmezken bu oran ülkemizde yüzde 
50 civarında. Dolayısıyla asgari ücret 
artık genel bir ücrete dönüşmüş 
durumda’’ tespitini yaptı. 

Ücretler artarken diğer taraftan 
fiyatlarında artması engellenmeli

Şimdiden ürünlere zam yapıldığına 
dikkat çeken Sarıca, ‘’Asgari ücret 
söylentileri bile ürünlerin etiket 
fiyatının değişmesine yetti. Şimdiden 
ürünlerin fiyatlarında değişiklik 

yapılmaya başlandı. Bunu marketlere 
gittiğimizde görüyoruz. Bir de 
asgari ücrete zam yapıldığında etiket 
değişecek. O zaman ücret artışlarının 
ne anlamı kalacak. Çalışanların alım 
gücü yıl boyunca korunmalı. Ücretler 
artarken diğer taraftan fiyatlarında 
artması engellenmeli’’ şeklinde 
konuştu. 

Asgari ücret ile ilgili açıklama 
yapan Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Prof. Dr. Vedat Işıkhan, 
‘’Süreci geçen seneki gibi yürüteceğiz. 
Aralık ayının ilk haftası ya da ikinci 
haftası taraflarla bir araya geleceğiz. 
Biz hazırız, asgari ücret takvimi 
belli olunca süreci açıklayacağız” 
ifadelerini kullandı. Haber Merkezi 

Vatandaşın alım gücü hiçbir 
zaman bu kadar düşmedi

Sağlık sistemi 
çökmüş durumda

Birkaç kişi yüzünden hekimlerin 
zan altında bırakılmaması 
gerektiğini vurgulayan Eroğulları, 
‘’Özel hastanelerdeki fiyat 
değişiklikleri yönetmelikten 
kaynaklı. Ücretsiz olması gereken 
işlemlerden ücret alınıyor. Bu 
anlamda sağlık sistemi çökmüş 
durumda. Sağlık, kamusal bir 
hizmet. Ancak bunun da çöktüğünü 
görüyoruz’’ diye konuştu. 

‘2016 yılında başlayan süreçte 
olayın içerinde dönemin Sağlık 
Bakanı Mehmet Müezzinoğlu’nun 
hastanesi var. O dönemde şimdi 
bakan il sağlık müdürü olarak 
görev yapıyordu’ diyen Eroğulları, 
işin içine karışan hastanelerin 
ruhsatını iptal ettiklerinin altını 
çizdi. ‘’Kapatılan hastaneden 
hizmet alan insanların, çalışan 
hekimlerin, sağlık çalışanlarının ve 
personelin suçu ne? Bu hastaneler 
kapatılarak sözde önlem alındığı 
söyleniyor ama bu göstermelik 
önlemlerle yurttaşların tepkisini 
azaltmak istiyorlar’’ dedi. Haber 
Merkezi 

Özel hastaneler 
önemli ölçüde hasta 

kaybı yaşıyor

Ülke genelinde 10 ayda 196 
bin 239 senet protesto edildi

Türkiye Bankalar Birliği Risk Merkezi, 
2024’ün ilk 10 ayında protesto edilen 
senet sayılarını açıkladı. Geçen yıl 10 
aylık dilimde ülke genelinde 181 bin 396 
senet protesto edilirken bu yılın aynı 
döneminde ise protesto edilen senet sayısı 
196 bin 239’a yükseldi. 

Firmalar ve işletmeler 
senetlerini ödeyemez hale geldi

Son bir yıldan beri süregelen ekonomik 
kriz özellikle firmaları ve işletmeleri 
derinden etkileyeme devam ediyor. 
İhracat rekorlarının kırıldığı kentte 
firmalar ve işletmeler senetlerini 
ödeyemez hale geldi. 2023’ün ocak-ekim 
döneminde 4 bin 274 senedin protesto 
edildiği şehirde bu sayı 2024’ün ocak-
ekim döneminde 4 bin 588’e çıktı. Haber 
Merkezi 

Antep’te protesto 
edilen senet arttı

Toplantının açılışında yaptığı 
konuşmada bu önemli buluşmanın 
meyvelerini kısa vadede toplayacaklarını 
ve gerek SHEIN, gerekse GTO üyelerinin 
kazançlı çıkacağını söyleyen GTO 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Taner 
Özdurak, her iki tarafın da arzu ettiği 
anlaşmalar ve iş birliklerini sağlayarak 
ticarete hareketlilik kazandıracaklarını 
belirtti.

Çağın iş modelinin e-ticaret olduğunu 
vurgulayan Özdurak, “Küresel e-ticaret 
pazarının en önemli oyuncularından biri 
de şüphesiz Çin… Çin’in bu başarısının 
ardında da dünyanın en büyük moda 
perakendecisi olan SHEIN gibi firmalar 
var. Açıkçası SHEIN gibi bir firmanın 
Gaziantep’e verdiği önem, iş birliği 
arzusu ve buraya hedef odaklı gelişi 
bizleri son derece mutlu etti. Gaziantep 
gibi hazır giyim ve tekstil sektöründe 
çok güçlü üretim altyapısına sahip bir 
kentin, girişimci ruha sahip bir şehrin 
SHEIN gibi bir firmayla oluşturacağı 
sinerji doğruyu söylemek gerekirse beni 
heyecanlandırıyor.” dedi.

SHEIN ile gerçekleştirdikleri 
buluşmanın bilgilendirme toplantısından 
ziyade direkt hedef odaklı bir program 
olduğunu ekleyen Özdurak, Gaziantep’in 
SHEIN’e tedarik sağlayan en önemli 
kentlerden biri olması gerektiğini söyledi.

Özdurak ardından kürsüye gelen 
ve Gaziantep’in hazır giyim ve 
tekstil sektörlerinde çok önemli bir 
noktada olduğunu, bu nedenle de bu 
organizasyonu düzenlediklerini ifade eden 
SHEIN Türkiye Kamu İlişkileri Direktörü 
Sezgin Taşkın, “2022 yılında Türkiye’de 
ofis açarak operasyonlarımızı çok hızlı 
bir şekilde büyüttük. Tedarik noktasında 
sadece İstanbul değil Türkiye’nin tüm 
şehirlerine önem veriyoruz. Gaziantep 
de bu şehirlerin başında geliyor. Ekip 
arkadaşlarımız daha önce Gaziantep’e 
gelmişti. Bu ziyaretlerde Gaziantep’in 
büyük potansiyelini görünce bu toplantıyı 
yapmak istedik.” şeklinde konuştu.

Taşkın ayrıca SHEIN’in yürüttüğü 
çalışmalar ve faaliyetlerle ilgili GTO 
üyelerini bilgilendiren bir sunum yaptı. 
Haber Merkezi

Hazır giyim ve tekstil sektörü için işbirliği imkanı

Şehitkâmil Belediye Başkanı 
Umut Yılmaz’ın seçim öncesi vaat 
ettiği Şehitkamil Kent Konseyi 
kuruldu. Şehitkâmil ve Gaziantep’in 
gelişimine katkı sağlayacak, 
çalışmalara imza atacak konseyi 
ilk genel kurulu gerçekleştirildi. 
Şehitkâmil Kültür Merkezi’nde 
gerçekleşen kongreye Başkan 
Umut Yılmaz ve konsey üyeleri 
katıldı. Başkan Yılmaz’ın açılış 
konuşmalarıyla başlayan toplantıda 
Divan Heyetine önerilen üyelerin 
oylanmasının ardından Divan Heyeti 
Başkanlığını Gaziantep-Kilis Tabip 
Odası Başkanı Dr. Kazım Doğan 
Eroğulları, kâtip üyeliklerini ise 
Değirmiçem Mahalle Muhtarı Oya 
Yazgan ile Gıda Mühendisleri Odası 
Gaziantep İl Temsilcisi Onur Aydın 
yürüttü.

Şehitkâmil Kent Konseyi’nin 
faaliyetlerine yönelik bir konuşma 
gerçekleştiren Şehitkâmil Belediye 
Başkanı Umut Yılmaz, farklı 
fikirlerle Şehitkâmil’in gelişimine 
katkı sağlayacak kararlar alınacağını 
söyledi. Konseyin herhangi bir 

siyasi parti ya da ideolojiden yakın 
olmadığını anlatan Yılmaz, “CHP, 
AKP, MHP kavgasına girmeyeceğiz. 
Burası herhangi bir siyasi partinin 
merkezi gibi çalışmayacak. Biz 
istiyoruz ki vatandaşlarımız 
belediyenin işleyişinin öğrensin” 
dedi.

 “Memleketimiz için ne yapabiliriz, 
anlayışıyla yola çıktık” diyen Yılmaz, 
Şehitkamil Kent Konseyi’nin 
şeffaf bir şekilde ilerleyeceğini 
ifade ederek, “Buradan çıkacak 
kararları Belediye Meclisimizde 
tartışıp, uygulamak istiyoruz. Kent 
Konseyi’ndeki tüm arkadaşlarımız 
bizlerle birlikte sahada olacaklar. 
Masa başında değil. Her şeyden 
önce şeffaf bir şekilde faaliyetlerini 
yürütecek. Şehrimizin için bir ilk 
olma özelliği taşıması da bizler için 
gurur verici. Şehrimizin yararına 
kararlarına çıkacağına inanıyorum. 
İlçemize ve şehrimize hayırlı olsun” 
diye konuştu.

Başkan Yılmaz’ın konuşmasının 
ardından üyelerin önerisiyle 
Eczacılar Odası Başkanı İrfan 

Demirci, başkanlık için aday 
gösterildi. Divan Başkanı tarafından 
yapılan oylama ile Demirci, oybirliği 
ile Şehitkamil Kent Konseyi’nin 
başkanı seçildi. Haber Merkezi

Masa başında değil, sahada olacağız


